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4i~350 KOZIEGLOWY

ui, Pl. Moniuszki 14
wO!, slaskie PROTOKÓL Nr 35/09

z trzydziestej piatej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy

odbytej w dniu 25 czerwca 2009 r. w godzinach

15,20 - 18,15 w Urzedzie Gminy i Miasta Kozieglowy

Uchwaly podjete na sesji:

~

1. Uchwala Nr 308/XXXV 109 w sprawie zmiany Uchwaly Nr 280jXXIXj08Rady
Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 30 grudnia 2008 r. w sprawie budzetu GiM
na 2009 r.

2. Uchwala Nr 309 IXXXV109 w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie przez
Gmine i Miasto Kozieglowyumowy o dofinansowanie Projektu "Awaryjne zasilanie
wodociagu grupowego Kozieglowy z wodociagu grupowego Pinczyce
z podlaczeniami" ze srodków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego
w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata
2004-2006 i wniesienie zabezpieczenia prawidlowej realizacji umowy.

3. Uchwala Nr 310/XXXV 109 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Myszkowskiemu na realizacje zadania inwestycyjnego p.n. Przebudowa drogi
powiatowej nr 3804 S odcinek DK-1- Zabijak - Stara Huta o dlugosci 5,723 km.

4. Uchwala Nr 311/XXXV 109 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Myszkowskiemu na realizacje zadania inwestycyjnego p.n. Przebudowa drogi
powiatowej nr 3210S ul. Warszawska w Kozieglowach, polegajacego na remoncie
chodników.

5. Uchwala nr 312/XXXV 109 w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie
porozumienia dotyczacego pomocy finansowej dla Powiatowej Komendy Policji
w wysokosci 8.000 zl z przeznaczeniem na zakup paliwa do samochodów
sluzbowych.

6. Uchwala Nr 313/XXXV 109 w sprawie funduszu soleckiego w 2010 roku.
7. Uchwala Nr 314/XXXV 109 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg

gminnych.
8. Uchwala Nr 315/XXXV 109 w sprawie taryf dla zbiorowego odprowadzania

scieków.
9. Uchwala Nr 316/XXXV 109 w sprawie zaopiniowania projektu uchwaly Rady

Miasta w Rudzie Slaskiej dotyczacej likwidacji Publicznego Zakladu Opieki
Zdrowotnej Szpitala Miejskiego w Rudzie Slaskiej z siedziba przy ul. Lipa 2.

10. Uchwala Nr 317 IXXXV109 w sprawiezmianyUchwalyNr292jXXXlj2006z dnia
27.04.2009r. w sprawie zasad i trybu postepowania, udzielania i rozliczania dotacji
na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane dla obiektów
zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków, nie stanowiacych wlasnosci Gminy
i Miasta Kozieglowy.

Uchwalystanowia zalaczniki od nr 1 do nr 10 do protokolu.

Obradom sesji, od punktu 1 do 16 przewodniczyla Przewodniczaca Rady Gminy i Miasta
KozieglowyPani Joanna Kolodziejczyk,a nastepnie Wiceprzewodniczacy Rady GiM Pan
Roman Was.

Protokolant: Urszula Dyja.
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Radnychobecnych na sesji od punktu 1 do 16: 14 / W dalszej czesci obrad w sesji
uczestniczylo 13 radnych ( Przewodniczaca Rady powierzyla dalsze przewodnictwo
obradom sesji Wiceprzewodniczacemu Rady Panu Romanowi Wasiowi) .

Radny nieobecny na sesji: Pan KazimierzKapusciak

', ,

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli:

BurmistrzGiMPan Jacek Sleczka
Zastepca Burmistrza Pan Stanislaw Blonski
Starosta Powiatowy Pan MarianWróbel
RadniRadyPowiatuw Myszkowie:PaniDorotaKaim- Hagar / Pan MariuszMorawiec,
Pan KrzysztofGajdziak
KierownikPosterunku Policjiw Kozieglowachasp. sztabowy Pan Zbigniew Berski
Miejsko-GminnyKomendant OSP Pan Roman Królewski
SkarbnikGiMPani Jadwiga Matyja
Sekretarz GiMPan KrzysztofBak
Radca prawny Urzedu GiMPani Aneta Sosnówka
Dyrektor ZEAOSPani Katarzyna Zychowicz
Dyrektor ZUKPan Zbigniew Polak
KierownikGMOPSPani Bozena Strzelecka - Klopot
Kierownicyreferatów Urzedu GiMKozieglowy,
PrzedstawicielkaIzby RolniczejPani Marianna Nawrot
PrzewodniczacySamorzadu MieszkancówKozieglówi Rosochacza / oraz soltysi

Porzadek obrad sesii :

'-...-.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci.
2. Przyjecie protokolu z poprzedniej sesji.
3. Powolanie KomisjiUchwal i Wniosków.
4. Informacja o stanie bezpieczenstwa i porzadku publicznego na terenie Gminy

i Miasta Kozieglowyw 2008 roku oraz stan biezacy.
5. Podjecie uchwaly w sprawie zmian w budzecie GiMKozieglowyna 2009 r.
6. Podjecie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie przez Gmine i Miasto

Kozieglowyumowy o dofinansowanie Projektu "Awaryjne zasilanie wodociagu
grupowego Kozieglowyz wodociagu grupowego Pinczyce z podlaczeniami" ze
srodków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata 2004-
2006 i wniesienie zabezpieczenia prawidlowej realizacji umowy.

7. Podjecie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Myszkowskiemu na realizacje zadania inwestycyjnego p.n. Przebudowa drogi
powiatowej nr 3804 S odcinek DK-1- Zabijak - Stara Huta o dlugosci 5/723
km.

8. Podjecie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Myszkowskiemu na realizacje zadania inwestycyjnego p.n. Przebudowa drogi
powiatowej nr 3210S ul. Warszawska w Kozieglowach / polegajacego na
remoncie chodników.

9. Podjecie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie porozumienia
dotyczacego pomocy finansowej dla Powiatowej Komendy Policjiw wysokosci
8.000 zl z przeznaczeniem na zakup paliwa do samochodów sluzbowych.

10. Podjecie uchwaly w sprawie funduszu soleckiego w 2010 roku.
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11. Podjecie uchwaly w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.
12. Podjecie uchwaly w sprawie taryf dla zbiorowego odprowadzania scieków.
13. Podjecie uchwaly w sprawie zaopiniowania projektu uchwaly Rady Miasta

w Rudzie Slaskiej dotyczacej likwidacjiPublicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej
Szpitala Miejskiego w Rudzie Slaskiej z siedziba przy ul. Lipa 2.

14. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr 292jXXXIj2006 z dnia
27.04.2009 r. w sprawie zasad i trybu postepowania, udzielania i rozliczania
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane dla
obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków, nie stanowiacych
wlasnosci Gminy i Miasta Kozieglowy.

15. Sprawozdanie Burmistrza z dzialalnosci w okresie miedzysesyjnym.
16. Informacja Przewodniczacej Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie
miedzysesyjnym.
17. Interpelacje i zapytania radnych.
18. Wolne wnioski.
19. Zakonczenie obrad 35 Sesji.

Porzadek obrad stanowi zalacznik nr 11 do protokolu.
.'-.-/

Przebieg obrad:

Ad.Jlkt 1

Przewodniczaca Rady Gminyi Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia
sesji, powitala przybylych na sesje radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich
zebranych. Stwierdzila, ze Sesja jest prawomocna.
Zgodnie z lista obecnosci w sesji uczestniczylo 14 radnych.

Listyobecnosci radnych i soltysów stanowia zalaczniki nr 12,13 do protokolu.

Ad. Jlkt 2

Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protokól
z poprzedniej Sesji wywieszony byl na tablicy ogloszen w Urzedzie GiM,kazdy z radnych
mial mozliwosczapoznania sie z nim.
Zapytala czy radni beda zglaszac uwagi do protokolu.
Radni nie zglaszali uwag do protokolu z trzydziestej czwartej sesji, która odbyla sie
w dniu 30 kwietnia 2009 r.

Protokólz poprzedniej Sesji zostal przyjety 14 glosami "za" (jednoglosnie).

Ad. Jlkt 3

Rada GiM Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisje Uchwal i Wniosków
w skladzie:

l. Pani Urszula Gawlinska - Bzdura
2. Pani Zdzislawa Jasik
3. Pani Bozena Konopka
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Ad. Dkt 4

Kierownik Posterunku Policji w Kozieglowach asp. sztabowy Pan Zbigniew Berski
przedstawil informacje o stanie bezpieczenstwa i porzadku publicinego na terenie
powiatu myszkowskiego oraz poszczególnych gmin wchodzacych w jego sklad w 2008
roku (zalacznik nr 14 do protokolu).
PrzewodniczacaRady podziekowala za przedstawienie informacji o stanie bezpieczenstwa,
akcentujac, ze z przedstawionej informacji wynika, iz Gmina Kozieglowy jest najbardziej
zagrozonaGmina w powiecie.

Nastepnie M-G Komendant OSP Pan Roman Królewski przedstawil informacje
o sytuacji pozarowej na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy ( zalacznik nr 15 do
protokolu) .

Zanim przystapiono do realizacji kolejnych punktów porzadku obrad Sesji,
PrzewodniczacaRady udzielila glosu Staroscie Powiatowemu Panu Marianowi Wróblowi.

Pan Starosta poinformowal, ze dzialalnosc powiatu skupia sie na trzech filarach:
1) sluzba zdrowia,
2) drogi,
3) szkolnictwo ponad gimnazjalne. W Gminie Kozieglowy szkolnictwo ponad

gimnazjalne jest we wladaniu Gminy.
W zakresie sluzby zdrowia poinformowal, ze w roku ubieglym rozpoczeto generalny
remont Przychodni Rejonowej w Kozieglowach. Wykonano remont wewnetrzny
i zewnetrzny budynku, beda jeszcze wykonane chodniki. Koszt tego zadania wynosi okolo
700 tys. zl. Podkreslil, ze Powiat nie zamierza zmieniac struktury funkcjonowania
PrzychodniRejonowej w Kozieglowach.
W zwiazku z tym, ze Osrodek Zdrowia w Myslowie nie ma szans na dalsze
funkcjonowanie, Rada Powiatu postanowila wygasic jego dzialalnosc, a nieruchomosc
przeznaczyc do sprzedazy.
Podziekowalwladzom samorzadowym Gminy i Miasta za udzielenie wsparcia finansowego
w kwocie 200.000 zl na rozbudowe Szpitala Powiatowego w Myszkowie.
W zakresie dróg poinformowal, ze w roku biezacym przyjeto zasade, iz w kazdej gminie
wchodzacej w sklad powiatu beda prowadzone inwestycje, a potrzeby w zakresie dróg sa
bardzo duze. Podjeto decyzje, ze w Gminie Kozieglowy bedzie wybudowana droga od
DK-1 przez Zabijak - Stara Hute - Pinczyce , na która przeznaczono kwote 2 mln 016 tys.
zl . Droga bedzie budowana w cyklu 2 letnim. Rozstrzygnieto przetarg, w najblizszym
czasie nastapi przekazanie placu budowy wykonawcy z Klobucka. Rada Gminy i Miasta
Kozieglowyw roku ubieglym podjela uchwale intencyjna o udzieleniu pomocy finansowej
na ten cel przez dwa lata, po 401.514 zl . Srodki te zostana przeznaczone na
poszerzenie zakresu rzeczowego inwestycji: wykonanie wjazdów do posesji z kostki
brukowej oraz odnowe odwodnienia. Na 2010 rok planuja przeznaczyc okolo 4 mln zl
na drugi etap budowy - do DK-1 . Beda tez czynione starania o pozyskanie zewnetrznych
zródel finansowania, sa zamiary zgloszenia drogi o dofinansowanie w ramach
"schetynówki" .
W roku biezacym w ramach "schetynówki " wykonywana bedzie droga Winowno - Krusin.
W dniu dzisiejszym otrzymal informacje, ze Minister Finansów podjal decyzje
o przekazaniu srodków Wojewodzie Slaskiemu. Powiat przystapi wiec od razu
do przetargu. Spodziewa sie, ze do konca wrzesnia br. inwestycja zostanie wykonana.
Podkreslil, ze na terenie GiM Kozieglowy potrzeby w zakresie dróg sa bardzo duze, pilna
do wykonania jest droga od Kozieglówek przez Myslów do Myszkowa, oraz droga przez
Siedlec Duzy, jednak w biezacym roku nie ma srodków finansowych na ten cel.
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Poinformowal, ze jedyna nieprzejezdna droga w powiecie Myszkowskim jest droga
Cynków - Zendek, która nalezy budowac od podstaw. Droga powiatu myszkawskiego.
konczy sie na terenie lasu, a dalszy jej odcinek jest wlasnoscia powiatu tarnogórskiego.
Prowadzono wiec rozmowy z przedstawicielami powiatu tarnogórskiego, by wspólnie
przygotowac sie do konkursu. Jednakze w zwiazku z tym , ze na odcinku 1 km sa dwa
obiekty mostowe, a dla powiatu tarnogórskiego droga ta nie stanowi waznego odcinka
komunikacyjnego, nie sa wiec zainteresowani budowa. Nadmienil, ze beda jeszcze
prowadzone rozmowy w tej sprawie. Nastepnie Pan Starosta poinformowal, ze od
1.01.2010 r. ul. Warszawska w Kozieglowach bedzie wlasnoscia Gminy, podjete sa
stosowne uchwaly w tej sprawie. Jezeli wiec Gmina deklaruje udzielenie pomocy
finansowej, remont chodników przy tej ulicy w biezacym roku zostanie wykonany.
Na zakonczenie swego wystapienia Pan Starosta podkreslil, ze generalnie jako powiat
zamierzaja wiele wykonac w Gminie Kozieglowy, tym bardziej ze Gmina udziela wsparcia
finansowego.

Ad. )!kt 5

'....-
PrzewodniczacaRady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila ustalenia podjete na

wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 23 czerwca br. podczas omawiania zmian
w budzecie GiM , a mianowicie: " w zwiazku z tym, ze w budzecie GiM Kozieglowy na
2009 rok na wykonanie dokumentacji oswietlenia ulic zaplanowana jest kwota
111.522.000 zl , a podpisane umowy na wykonanie wszystkich dokumentacji
projektowych ujetych w budzecie opiewaja na kwote 61.620 zl , Komisja wnioskuje
o ujecie w budzecie wykonania dokumentacji oswietlenia ulicznego Pinczyce ul.
Myszkawska - Stara Huta. Jednoczesnie Komisja podjela ustalenie, ze w pierwszej
kolejnosci powinny byc realizowane projekty zapisane w budzecie, a w nastepnej
kolejnosci, dodatkowo projekt ul. Myszkowskiejw Pinczycach."
Burmistrz Pan Jacek Sleczka poinformowal, ze w zwiazku z w/w ustaleniami w wydatkach
budzetu GiM w Dz. 900 - Oswietlenie dróg - dokumentacja zostanie dopisana
dokumentacja oswietlenia ulicznego Pinczyce-StaraHuta.

Pani Zdzislawa Jasik przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr
280/XXIX/08Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 30 grudnia 2008 r. w sprawie
budzetu GiM na 2009 r. ( zalacznik nr 16 do protokolu).

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 308/XXXV 109 w sprawie zmiany Uchwaly Nr 280/XXIX/08 Rady Gminy
i Miasta Kozieglowy z dnia 30 grudnia 2008 r. w sprawie budzetu GiM na 2009 r. zostala
przyjeta 14 glosami "za" (jednoglosnie ).

Ad. )!kt 6

Pani Bozena Konopka przedstawila projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na zawarcie przez Gmine i Miasto Kozieglowy umowy o dofinansowanie Projektu
"Awaryjne zasilanie wodociagu grupowego Kozieglowy z wodociagu grupowego Pinczyce
z podlaczeniami" ze srodków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata 2004-2006
i wniesienie zabezpieczenia prawidlowej realizacji umowy (zalacznik nr 16 - 1 do
protokolu).
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Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 309 I XXXV 109 w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie przez Gmine
i Miasto Kozieglowy umowy o dofinansowanie Projektu "Awaryjne zasilanie wodociagu
grupowego Kozieglowy z wodociagu grupowego Pinczyce z podlaczeniami" ze srodków
Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Zintegrowanego Programu
Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata 2004-2006 i wniesienie zabezpieczenia
prawidlowej realizacji umowy zostala przyjeta 14 glosami "za" ( jednoglosnie).

Ad. pkt 7

Pani Urszula Gawlinska - Bzdura przedstawila projekt uchwaly w sprawie
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na realizacje zadania
inwestycyjnego p.n. Przebudowa drogi powiatowej nr 3804 S odcinek DK-1 - Zabijak -
Stara Huta o dlugosci 5,723 km. ( zalacznik nr 17 do protokolu).

/

Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 310/XXXV 109 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Myszkowskiemu na realizacje zadania inwestycyjnego p.n. Przebudowa drogi powiatowej
nr 3804 S odcinek DK-1 - Zabijak - Stara Huta o dlugosci 5,723 km. zostala przyjeta 14
glosami "za" ( jednoglosnie).

Ad. )lkt 8

Pani Zdzislawa Jasik przedstawila projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na realizacje zadania inwestycyjnego p.n.
Przebudowa drogi powiatowej nr 32105 ul. Warszawska w Kozieglowach, polegajacego
na remoncie chodników ( zalacznik nr 18 do protokolu).

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 311/XXXV 109 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Myszkowskiemu na realizacje zadania inwestycyjnego p.n. Przebudowa drogi powiatowej
nr 32105 ul. Warszawska w Kozieglowach, polegajacego na remoncie chodników zostala
przyjeta 14 glosami "za" (jednoglosnie).

Ad. pkt 9

Pani Zdzislawa Jasik przedstawila projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na
zawarcie porozumienia dotyczacego pomocy finansowej dla Powiatowej Komendy Policji
w wysokosci 8.000 zl z przeznaczeniem na zakup paliwa do samochodów sluzbowych
( zalacznik nr 19 do protokolu).

Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 312/XXXV 109 w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie porozumienia
dotyczacego pomocy finansowej dla Powiatowej Komendy Policji w wysokosci 8.000 zl
z przeznaczeniem na zakup paliwa do samochodów sluzbowych zostala przyjeta 14
glosami "za" (jednoglosnie).
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Ad.akt 10

Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczykudzielila glosu BurmistrzowiGiM,
celem przedstawienia ustalen w kwestii wyodrebnienia funduszu soleckiego w 2010 r. ,
podjetych na spotkaniu z soltysami Gminy Kozieglowy.

Burmistrz Pan Jacek Sleczka poinformowal, ze na spotkaniu z soltysami podjete zostalo
stanowisko w tej kwestii, a mianowicie z uwagi na to, ze fundusz solecki jest nowoscia,
postanowiono, by w roku biezacym odstapic od tworzenia funduszu soleckiego na rok
przyszly, a w ciagu roku dokladnie zostana poznane zasady dzialania tego funduszu.
Soltysi stoja na stanowisku, ze w solectwach wykonywanych jest wiele prac na znacznie
wieksze kwoty. Stanowisko to zostalo podjete z klauzula, by w kazdym z solectw
w 2010 r. poczyniono wydatki rzeczowe na wyliczone kwoty funduszu soleckiego.
Nastepnie poinformowal, ze wyliczone kwoty na poszczególne solectwa wahaja sie od
kwoty 2.400 zl do kwoty ponad 10.000 zl dla najwiekszych solectw, a procedura zwiazana
z pozyskaniem tych srodków jest bardzo trudna i wiele solectw nie byloby w stanie jej
sprostac. Stad taka decyzja.

Soltysi potwierdzilistanowisko przedstawione przez Burmistrza.

Pani Urszula Gawlinska - Bzdura przedstawila projekt uchwaly w sprawie
nie wyrazenia zgody na wyodrebnienie funduszu soleckiego w 2010 roku ( zalacznik nr
20 do protokolu).

Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 313/XXXV109 w sprawie nie wyrazenia zgody na wyodrebnienie
funduszusoleckiegow 2010 rokuprzyjeta14 glosami"za" (jednoglosnie).

Ad. akt 11

Pani Zdzislawa Jasik przedstawila projekt uchwaly w sprawie zaliczenia dróg do
kategorii dróg gminnych (zalacznik nr 21 do protokolu).

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 314/XXXV 108 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych
zostala przyjeta 14 glosami "za" (jednoglosnie).

Ad. akt 12

Pani Bozena Konopka przedstawila projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf
dla zbiorowego odprowadzania scieków (zalacznik nr 22 do protokolu).

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 31S/XXXV 108 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego
odprowadzania scieków zostala przyjeta 14 glosami "za" (jednoglosnie).
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Ad. gkt 13

Pani Urszula Gawlinska - Bzdura przedstawila projekt uchwaly w sprawie
zaopiniowania projektu uchwaly Rady Miasta w Rudzie Slaskiej dotyczacej likwidacji
PublicznegoZakladu Opieki Zdrowotnej Szpitala Miejskiego w Rudzie Slaskiej z siedziba
przy ul. Lipa 2 ( zalacznik nr 23 do protokolu).

Radninie wnosili uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 316/XXXV 108 w sprawie zaopiniowania projektu uchwaly Rady Miasta w
Rudzie Slaskiej dotyczacej likwidacji Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej Szpitala
Miejskiego w Rudzie Slaskiej z siedziba przy ul. Lipa 2 zostala przyjeta 14 glosami "za"
( jednoglosnie).

Ad. gkt 14

Pani Zdzislawa Jasik przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly
Nr 292jXXXlj2006 z dnia 27.04.2009 r. w sprawie zasad i trybu postepowania udzielania
i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane dla
obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków, nie stanowiacych wlasnosci
Gminy i Miasta Kozieglowy ( zalacznik nr 24 do protokolu).

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 317/XXXV 108 w sprawie zmiany Uchwaly Nr 292jXXXlj2006 z dnia
27.04.2009 r. w sprawie zasad i trybu postepowania, udzielania i rozliczania dotacji na
prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane dla obiektów zabytkowych
wpisanych do rejestru zabytków, nie stanowiacych wlasnosci Gminy i Miasta Kozieglowy
zostala przyjeta 14 glosami "za" (jednoglosnie).

Ad. gkt 15

Na wstepie Burmistrz zlozyl podziekowania dla przedstawiciela Policji
i Ochotniczych Strazy Pozarnych za zlozone w dniu dzisiejszym sprawozdania o stanie
bezpieczenstwa na terenie GiM Kozieglowy. Wyrazil nadzieje, ze przeznaczona w dniu
dzisiejszym pomoc finansowa dla Policji przyczyni sie do poprawy stanu bezpieczenstwa
na terenie GiM Kozieglowy. Podziekowaniazlozyl tez Staroscie Myszkowskiemuza
inwestycje prowadzone na terenie GiM Kozieglowy.

Nastepnie Burmistrz GiM Kozieglowy Pan Jacek Sleczka przedstawil sprawozdanie
z dzialalnosci w okresie miedzysesyjnym, i tak:
- na terenie GiM Kozieglowyodbywaly sie uroczystosci zwiazane z zakonczeniem roku
szkolnego. Podziekowal nauczycielom i uczniom za wklad pracy w minionym roku
szkolnym. Nadmienil, ze wraz zakonczeniem roku szkolnego zakonczono dwa duze
projekty: harcerska piosenka oraz edukacja przedszkolna. Wyrazil nadzieje, ze zostana
pozyskanesrodki na kontynuacje projektu przedszkolnego;
- w zakresie poprawy bezpieczenstwa na DK-1 poinformowal, ze jest stanowisko pracowni
projektowej zajmujacej sie projektami przebudowy drogi DK-1 i na tej podstawie
wystosowano do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad pismo o spotkanie w kwestii
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poprawy bezpieczenstwa na DK-l. W wyniku ustalen nie wyrazono zgody na przebudowe
skrzyzowania w strone Wylagów, wyrazono zgode na przebudowe skrzyzowania
( z zatoka autobusowa), pasów wlaczeniowych i wylaczeniowych w Winownie oraz
poprawe wjazdu na skrzyzowaniu w Markowicach, wyrazono zgode na sygnalizacje
swietlna i przejscie dla pieszych na skrzyzowaniu w Kozieglowach z droga do Wojslawic
pod warunkiem zamkniecia ruchu poprzecznego w strone Wylagów, wyrazono zgode na
oswietlenie skrzyzowania w Kozieglowach, pod warunkiem ,ze Gmina bedzie placila za
energie. Zadania proponowane do wykonania w Rzeniszowie nie znalazly akceptacji
( przebudowa skrzyzowania i wezlów komunikacyjnych). Wyrazenie zgody na w/w prace
jest uwarunkowane dofinansowaniem zadan z budzetu Gminy, lecz budzet Gminy nie
jest w stanie sprostac takim wydatkom. Proponowano tez rozwazenie kwestii zalozenia
ochron akustycznych. Projektanci maja wskazac punkty, gdzie powinny sie znajdowac
ochrony akustyczne.
- realizowane sa zadania zaplanowane do wykonania w roku biezacym:
termomodernizacja budynków Osrodka Kultury w Kozieglowach i Szkoly Podstawowej
w Siedlcu Duzym, budowa placów zabaw w Winownie i Wojslawicach , przebudowa drogi
Rzeniszów - Krusin , boisko "Orlik" w Kozieglowach, stacja uzdatniania wody, budowa
parkingu w Lgocie Mokrzeszy. W trakcie opracowywania sa projekty: kanalizacja
Kozieglówki-Myslów, DROGA Siedlec Duzy - Siedlec Maly, Winowno ul. Szkolna,
Wojslawice . Opracowano ekspertyze dotyczaca sali gimnastycznej w szkole w Lgocie
Górnej wraz z projektem naprawczym. W trakcie opracowania jest dokumentacja budowy
oswietlen ulicznych, zaplanowana w budzecie GiM.

Ad. gkt 16

Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczykprzedstawila informacje
o dzialaniach podejmowanych w okresie miedzysesyjnym.
W okresie od 34 sesji w dniu 30 kwietnia 2009 r. podejmowane dzialania to:

zwolanie wspólnego posiedzenia komisji Rady na dzien 23 czerwca br.
zwolanie i przygotowanie porzadku obrad biezacej sesji,
praca nad materialami sesyjnymi.

W okresie tym do Rady Gminy i Miastawplynely pisma:

- pismo mieszkanców wsi Stara Huta oraz Pinczyc o zalozenie oswietlenia ulicznego przy
ul. Myszkowskiej. Poinformowala, ze podjeto decyzje o wprowadzeniu do budzetu
wykonanie dokumentacji oswietlenia;
- wniosek Solectwa Pinczyce o wla,czenie do planu zagospodarowania przestrzennego
budowy drogi od ul. Grabowej do ul. Slaskiej w Pinczycach;
- pismo KatolickiegoStowarzyszenia Charytatywnego BETELo wyrazenie zgody na wykup
zajmowanej nieruchomosci polozonej przy ul. Lipowej w Kozieglowach ( Rosochacz).
Poinformowala, ze Rada nie wyrazila zgody na sprzedaz nieruchomosci, a Stowarzyszenie
w dalszym ciagu nieodplatnie moze korzystac z nieruchomosci;
- wyjasnienia Dyrektora Przedszkola w Kozieglowach w sprawie przyjecia dziecka do
Przedszkolaw Kozieglowach;
- pismo Partnerstwa Pólnocnej Jury o udzielenie pozyczki w kwocie 25.000 zl na
uruchomienie dzialan w zakresie pozyskania srodków finansowych;
- wizja pracy i dzialalnosci w Miejsko-Gminnym Osrodku Promocji Kultury
w Kozieglowach;
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- pismo z dnia 01.06.2009 r. mieszkanców Kozieglówek dotyczace dzialalnosci ubojni
i zakladu przetwórczego SONA. Pismo to nie zawiera zadnego podpisu, a w zalaczeniu
przedlozonokserokopiepodpisówmieszkanców.W dniu 8.06.br. wplynelokolejnepismo
mieszkanców Kozieglówek, podpisane przez 30 osób, zawierajace wyjasnienie do
wczesniejszego pisma, zredagowanego przez Pana Zenona Brzezinskiego. Mieszkancy
informuja, ze zostali wprowadzeni w blad i oszukani, poniewaz podczas zbierania
podpisów przedstawiono im pismo o innej tresci. Mieszkancyobawiaja sie, by ich podpisy
nie zostaly równiez wykorzystane bezprawnie do innych celów. Przewodniczaca Rady
odczytala tresc obu pism.

Do wiadomosci Rady GiMwplynely pisma:

- prosba Komendanta Powiatowego Policji w Myszkowie o udzielenie wsparcia
finansowego w kwocie 8.000 zl na zakup paliwa do samochodów sluzbowych, bedacych
w uzytkowaniu Posterunku Policjiw Kozieglowach.W dniu dzisiejszym Rada GiMudzielila
wnioskowanego wsparcia finansowego.
- prosba Rady Soleckiej w Mzykacho polozenie kostki brukowej na parkingu przy drodze
gminnej - przy ul. Koscielnejw Mzykach(okolo 600 m2) ;
- prosba RzymskokatolickiejParafii w Cynkowie o dofinansowanie prac restauratorskich
przy zabytkowym kosciele sw. Wawrzynca w Cynkowie;
- prosba Dyrektora Przedszkola w Kozieglowach o zabezpieczenie kwoty 50.000 zl
z przeznaczeniem na remont i modernizacje placu zabaw;
- pismo Wójta Gminy Poraj w sprawie zaopiniowania Studium uwarunkowan
i kierunkówzagospodarowania przestrzennego Gminy Poraj;
- wniosek wlascicieli dzialek przy ul. Lesnej w Rosochaczu o doprowadzenie wodociagu
do ul. Lesnej;
- wniosek o dokonanie zmiany w Studium uwarunkowan i planie zagospodarowania
przestrzennego- dotyczy przeksztalceniadzialkinr 112w Miloscina dzialkebudowlana;
- pismo Posla na Sejm RP Pana Grzegorza Sztolcmana informujace, iz 10 wrzesnia
2009 r. odbedzie sie III Ogólnopolski Dzien odpowiedzialnej sprzedazy wyrobów
tytoniowych;
- pismo Wojewody Slaskiego w sprawie wlaczenia sie jednostek samorzadowej do
organizacji i przeprowadzenia akcji "Bezpiecznewakacje 2009 "
- informacja Dyrektora ZEAOS-u, iz ukazala sie lista wniosków rekomendowanych do
oceny merytorycznej, na której znajduja sie dwa wnioski przygotowane przez ZEAOS;
- pisma z Urzedu Marszalkowskiego informujace, iz dwa wioski o dofinansowanie przeszly
pozytywnieocene formalna, a sa to wnioski:

1) o dofinansowanie projektu "Promocja i informacja o znaczeniu integracji dla osób
niepelnosprawnych w najblizszym srodowisku - inicjatywa edukacyjna Przedszkola
z OddzialamiIntegracyjnymi w Kozieglowach,

2) Przedszkole wiejskie kluczem do sukcesów edukacyjnych dzieci i spójnego rozwoju
spolecznosci lokalnej - inicjatywa edukacyjna Szkoly Podstawowej w LgocieGórnej;
- pismo Pana Krystiana Królika, kierowane do wlascicieli nieruchomosci w Milosci
dotyczace wytyczenia drogi dojazdowej do dzialek;
- pismo mieszkanców wsi Milosc o podjecie dzialan zapobiegajacych dalszemu niszczeniu
drogi znajdujacej sie w obrebie wsi Milosc;
- pismo Burmistrza GiMskierowane do soltysa wsi Rzeniszów Pana Wojciecha Radeckiego
zawierajace odpowiedzi na pisma kierowane wczesniej do Urzedu GiM;
- wnioski Komisji problemowych Rady GiM z posiedzen, które odbyly sie
w miesiacach:maj i czerwiecbr.
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- pismo OSP w Nadwarciu o przekazaniu na rzecz Gminy na okres 10 lat dzialki
z przeznaczeniemna urzadzenie placu zabaw;
- podziekowania od Rady Soleckiej w Cynkowie za wykonane prace na terenie solectwa
Cynków;

MieszkaniecKozieglówek Pan Zenon Brzezinski nawiazal do pisma, w którym mieszkancy
Kozieglówek zwracaja sie o likwidacje ubojni i zakladu "Sona". Podkreslil, ze Burmistrz
jest zobowiazany do podejmowania dzialan w zakresie ochrony srodowiska, a zaklady te
zagrazaja srodowisku. Unoszacy sie fetor jest bardzo uciazliwy dla mieszkanców,
a dzialalnosc tych zakladów moze doprowadzic do epidemii i chorób odzwierzecych.
Zapytal kto wydal pozwolenie, by takie zaklady funkcjonowaly w skupisku ludzi.
Poinformowal, ze mieszkancy sami, oddolnie zwrócili sie do niego o pomoc, on sam tej
inicjatywy nie podejmowal. Mieszkancy sa zdesperowani zadaja likwidacji zagrozen.
Wyjasnil, ze z drugim pismem chodzila Beata Kliskowa i ludzie jej to pismo podpisywali.
PrzewodniczacaRady Pani Joanna Kolodziejczyk nadmienila, ze w pismie z dnia 05.06.br.
podpisanym przez 30 osób mieszkancy zlozyli wyjasnienie, ze zostali wprowadzeni w blad
i oszukani, pismo zostalo zmienione, a podpisy bez ich wiedzy i zgody wykorzystane do
pisma o innej tresci. Zwrócila sie wiec do Pana Zenona Brzezinskiego z pytaniem czy
sfalszowal pismo.
Pan Zenon Brzezinskioswiadczyl, ze nie falszowal zadnego pisma, nalezy to wyjasnic.
Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk ponownie odczytala tresc pisma
mieszkancówKozieglówek, w którym wyjasniaja, ze podczas zbierania podpisów w pismie
nie kwestionowano dzialalnosci ubojni.
Radny Pan Leonard Jagoda stwierdzil, ze zabiera glos w obronie Pana Brzezinskiego,
poniewaz watek podpisów jest drugorzedny. W pismie podane sa zagrozenia ze strony
ubojni i zakladu "Sona" i to jest wlasnie problem. Proponowal, by poswiecic uwage
zagrozeniom, a nie podpisom.
Wiceprzewodniczacy Rady Pan Roman Was stwierdzil, ze Rada nie jest wladna do
ustalenia, ze zostalo popelnione przestepstwo ( sfalszowanie pisma) . Mieszkancy maja
prawo zwrócic sie w tej sprawie do organów scigania.
Pan Zenon Brzezinski wyjasnil, ze byly przygotowane dwa pisma - jedno skierowane do
Wojewody Slaskiego, a drugie do PrzewodniczacejRady.
Burmistrz Pan Jacek Sleczka podkreslil, ze dzialalnosc tych zakladów siega poczatku lat
90-ych , wtedy to byly wydane decyzje lokalizacyjne, zgodnie z obowiazujacym planem
zagospodarowania przestrzennego. Nie jest kompetencja gminy ustalenie stopnia
oddzialywania na srodowisko, a sa do tego odpowiednie organy. W zwiazku z tym pismo
zostalo przeslane do uprawnionej inspekcji. Podkreslil, ze Gmina nie moze zlikwidowac
funkcjonujacej dzialalnosci. Podkreslil, ze przestrzeganie norm produkcyjnych daje
rezultaty i przyczynia sie do zminimalizowania uciazliwosci. Zapewnil, ze mieszkancom
nie grozi epidemia, poniewaz zaklady te sa pod stala kontrola weterynaryjna.
Pan Zenon Brzezinskizaakcentowal, ze zaklady te nie spelniaja zadnych norm. Podkreslil,
ze Burmistrz GiM Kozieglowy zaniedbuje swoje obowiazki i nic nie robi w kierunku ochrony
srodowiska. Burmistrz sam powinien wystapic do Ochrony Srodowiska o likwidacje tego
zagrozenia.
Burmistrz Pan Jacek Sleczka poinformowal, ze od 2002 roku kazdy tego rodzaju sygnal
jest badany, jest w tej sprawie cala dokumentacja, tymczasem Pan Brzezinski zarzuca
bezczynnosc i zaniedbania. Ponownie podkreslil, ze Urzad GiM nie jest w stanie
zlikwidowac prowadzonych dzialalnosci. Mozna wnioskowac o nalezyte realizowanie
zadan produkcyjnych i jest to czynione. Sa odpowiednie organy i inspekcje, i do tych
organów kierowane sa sprawy wg posiadanych kompetencji.
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Pan Roman Was stwierdzil, ze Pan Brzezinski zarzucajac Burmistrzowi bezczynnosc
powinien najpierw sprawdzic ( dokonac wgladu w dokumentacje) jakie czynnosci byly
w tym kierunku podejmowane, poniewaz naduzyciem jest zarzucanie bezczynnosci
i zaniedban bez wczesniejszego sprawdzenia stanu faktycznego. Podkreslil, ze zarówno
Burmistrz jak i Rada GiM nie posiadaja takich kompetencji, by likwidowac zaklady, mozna
wiec posredniczyc w przekazywaniu pism upowaznionym organom, co jest czynione.
Pan Zenon Brzezinski poinformowal, ze 5 lat temu Pan Nalberski z Kozieglówek skladal do
Burmistrza pismo dotyczace uciazliwej dzialalnosci i do tej pory nic w tej sprawie nie jest
zrobione ( Pan Brzezinski przedstawil pismo Pana Nalberskiego do wgladu
Wiceprzewodniczacym Rady).

Burmistrz Pan Jacek Sleczka ponownie poinformowal, ze pisma zostaly przekazane
zgodnie z kompetencjami do uprawnionych organów.
Pan Roman Was proponowal, by na kolejnej sesji przedstawic jakie czynnosci
podejmowano w tej sprawie.

Mieszkaniec wsi Milosc zapytal ile razy rolni moze wywozic gnojowice na te sama dzialke.
Pan Edward Kaczmarzyk wyjasnil, ze gnojowica jest nawozem i moze byc wywozona na
pole wiosna i jesienia. Jezeli dana osoba wywozi na pole inne nieczystosci, nalezy zglosic
to na Policje.

Ad. Qkt 17

Radni nie zglaszali pisemnych interpelacji i wniosków.

Ad. Qkt 18

W wolnych wnioskach zabierali glos:
- Radna Pani Urszula Gawlinska - Bzdura podziekowala Staroscie i Rademu Powiatowemu
Panu Morawcowi za pomoc w zabezpieczeniu rowu przy drodze w Gniazdowie. Obecnie
mieszkancymoga bezpiecznie poruszacsie po chodniku.
- Soltys wsi Stara Huta Pan Dariusz Swieboda podziekowal za wykonanie ul. Cichej.
- Soltys wsi Gniazdów Pan Jerzy Niedbala równiez podziekowal za wykonanie barier
zabezpieczajacychprzy drodze w Gniazdowie.
- Soltys wsi Milosc Pan Stanislaw Hecht poruszyl kwestie bezpieczenstwa publicznego.
Poinformowal, ze Pan Królik napada na mieszkanców i nie ponosi za to zadnej kary.
Mieszkancy czuja sie zagrozeni. Zapytal tez o realizacje deptaka przy drodze w strone
Myszkowa.
- Soltys wsi Siedlec Duzy wnosil, by policja czesciej patrolowala teren Siedlca Duzego,
zwlaszcza w okresie wakacji.
- Soltys wsi Myslów Pan Krzysztof Miklas zwrócil sie do Starosty Powiatowego
z pytaniem kiedy bedzie wykonana droga Myslów - Kozieglówki.
- Soltys wsi Postep Pan Stanislaw Oleksiak zapytal o realizacje wniosku, który skladal do
Starostwa a dotyczacy budowy chodnika i sciezki rowerowej w Postepie ul. Myszkawska.
Ponadto wnosil o to by informacje o cenie scieków podano równiez na tablicach ogloszen,
nie tylko w Internecie.
PrzewodniczacaRady Pani Joanna Kolodziejczyk wyjasnila, ze zgodnie z podjeta w dniu
dzisiejszym uchwala, informacja o cenie scieków zostanie podana do wiadomosci
mieszkancówpoprzez wywieszenie na tablicach ogloszen i na stronie internetowej.
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak dodal, ze w dniu dzisiejszym podjeto uchwale ustalajac
cene scieków w kwocie 2,60 zl netto 1m3. Stosowna informacja zostanie podana
w terminie 7 dni od dnia podjecia uchwaly.
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- Kierownik Posterunku w Kozieglowach Pan Zbigniew Berski wyjasnil, ze w sprawie
incydentu w Milosci prowadzone jest dochodzenie, które moze trwac do 60 dni. Prosil tez,
by w sprawach interwencji dzwonic pod nr telefonu 997, gdzie calodobowo jest oficer
dyzurny i po przyjeciu zgloszenia zostanie podjeta interwencja. Podkreslil ze staraja sie,
by raz dziennie byc w kazdej miejscowosci. W dniu dzisiejszym Rada GiM postanowila
o udzieleniu wsparcia dla Policji na zakup paliwa, wiec nie bedzie problemu ze sluzba
patrolowa w terenie.
- Burmistrz Pan Jacek Sleczka zwrócil sie do Kierownika Posterunku w Kozieglowach
z prosba, by w czasie wakacji czesciej patrolowac tereny szkolne, poniewaz w czasie
wakacji obiekty szkolne sa mniej dozorowane.
Poinformowal tez, ze tereny, które wczesniej byly wlasnoscia Pana Szatana, zakupil Pan
Królik. Na tym gruncie sa drogi wewnetrzne i tylko za zgoda wlascicieli mozna z nich
korzystac. Brakujacy odcinek drogi wewnetrznej jest gruntem prywatnym i tylko
wlasciciel decyduje o jego przeznaczeniu. Jest mozliwosc ustanowienia drogi koniecznej,
jednak wiaze sie to z dlugotrwala procedura. Natomiast drogi publiczne sa dostepne dla
wszystkich, aby ograniczyc na nich ruch ciezkich pojazdów, mozna ustawic znak
nosnosci.

- Starosta Powiatowy Pan Marian Wróbel udzielil odpowiedzi na zapytania, i tak:
wspomniany deptak bylby umiejscowiony przy drodze wojewódzkiej, której Powiat jest
administratorem, nie wlascicielem .W biezacym roku trudno bedzie wyegzekwowac srodki
na ten cel. Nie jest wiec w stanie odpowiedziec kiedy bedzie realizowane to zadanie.
Odnosnie drogi Kozieglówki - Myslów wyjasnil, ze droga ta jest bardzo potrzebna
i koniecznado wykonania. W chwili obecnej opracowywana jest dokumentacja na budowe
kanalizacji sanitarnej.
- Burmistrz wyjasnil, ze dokumentacja kanalizacji sanitarnej jest juz gotowa.
- Mieszkaniec Milosci Pan Piotr Golata zapytal czy zasadnym bylo przeznaczac w Milosci

grunt pod zabudowe, jesli nie ma dojazdu do dzialek.
- Burmistrz wyjasnil, ze zmiany dokonano we wczesniejszych klatach gdy wlascicielem byl
Pan Szatan. Obecnie umieszczono w planie stan faktyczny, by umozliwic mieszkancom
usankcjonowanie dotychczasowego stanu. Poinformowal, ze sa kolejne wnioski dotyczace
zmian w planie zagospodarowania przestrzennego dotyczace tej parceli, ale w ciagu 3-4
lat zmiany w planie nie beda dokonywane. Odnosnie wniosku mieszkanców dotyczacego
podjecia dzialan, by droga publiczna nie ulegala niszczeniu, wyjasnil, ze bedzie zlozony
wniosek do Powiatowego Zespolu Ruchu Drogowego i jezeli bedzie taka mozliwosc
zostanie umieszczonyznak drogowy ograniczajacy tonaz. Podkreslil, ze nie ma mozliwosci
zakazaniaporuszania sie po drodze publicznej.
- PrzedstawicielkaIzby Rolnej Pani Marianna Nawrot poinformowala, ze co najmniej 5 m.
od rzeki ma byc teren niezabudowany, a w Kozieglowach nie jest to respektowane.

Ad. )lkt 19

Wobec wyczerpania porzadku obrad, Wiceprzewodniczacy Rady Pan Roman Was
zamknal obrady trzydziestej piatej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dziekujac
radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji.

Na tym obrady trzydziestej piatej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy zakonczono
kadencji 2006 - 2010.

Protokól sporzadzila:
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